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Marta Wisłocka

Przewodnicząca Rady Miejskiej

Pan Tadeusz Krzakowski

Prezydent Miasta Legnicy

Zapytanie radnego

W  związku  z  pełnieniem  funkcji  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  i  powziętymi

informacjami  medialnymi  oraz  własnymi  obserwacjami  proszę  o  wyjaśnienie  powodów

oświetlania  miasta  w  porze  dziennej.  Wydaje  się,  że  nie  ma  wyraźnego  powodu,  aby

wydatkowane  były  publiczne  środki  na  oświetlanie  miasta  podczas  wystarczającego

naturalnego  oświetlenia.  Przykładem  może  być  osiedle  Kopernik.  Proszę  o  podjęcie

stosownych działań w tej sprawie.

Z poważaniem,

Marta Wisłocka

 


